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В статье рассматриваются вопросы, посвященные взглядам на превенцию в юриспруденции. Ос-
вещается существующая проблема отсутствия общепринятого подхода к юридической превенции в 
области теории права. Формулируется позиция относительно юридической превенции, основанная 
на современном состоянии науки и практики, дается определение юридической превенции. Актуали-
зировано развитие теории превенции в праве в свете предупреждения негативных явлений.
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Th e article deals with the issues of views on prevention in law. Th e author highlights the existing problem 
of the absence of a generally accepted approach to legal prevention in the fi eld of theory of law. Th e author 
formulates his own position, based on the current state of science and practice, gives the defi nition of legal 
prevention. Th e development of the theory of prevention in law in the light of the prevention of negative 
phenomena is actualized.
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